

Date: 25/March/2026

التاريخ: 25/مارس/2026

Disclosure and Compliance Section  
Abu Dhabi Securities Exchange  
Abu Dhabi- UAE

السادة / قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين  
سوق ابو ظبي للأوراق المالية  
ابو ظبي - الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Additional Details Regarding the Rationale for Non-Distribution of Dividends – Eshraq Investments PJSC**

**الموضوع: تفاصيل إضافية بشأن مبررات عدم توزيع الأرباح – شركة إشراق للاستثمار ش.م.ع**

Eshraq Investments PJSC (“the Company”) would like to provide additional clarification regarding the rationale for not distributing dividends to shareholders for the financial year ended 31 December 2025, as previously disclosed in the Board of Directors’ meeting results.

تود شركة إشراق للاستثمار ش.م.ع ("الشركة") تقديم إيضاحات إضافية بشأن مبررات عدم توزيع أرباح على المساهمين عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، وذلك كما تم الإفصاح عنه مسبقاً ضمن نتائج اجتماع مجلس الإدارة.

This approach reflects the Company’s prudent capital allocation strategy, with a focus on preserving liquidity to support current and future investment opportunities, while taking into consideration prevailing economic conditions and ongoing geopolitical developments.

ويعكس هذا التوجه نهج الشركة الرشيد في إدارة وتخصيص رأس المال، مع التركيز على الحفاظ على السيولة لدعم الفرص الاستثمارية الحالية والمستقبلية، مع الأخذ في الاعتبار الظروف الاقتصادية السائدة والتطورات الجيوسياسية المستمرة.

The Board of Directors’ recommendation in this regard will be presented to the General Assembly for approval.

وسيتم عرض توصية مجلس الإدارة في هذا الشأن على الجمعية العمومية لاعتمادها.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،



Mohammad Al Bazaieh محمد البزايعة  
Corporate/ Board Secretary أمين سر مجلس الإدارة